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Megtartotta idei közgyűlését a Medinai Nyugdíjasok Érdekszövetsége 

 

Sárdiné Iker Anna elnök beszélt a tavalyi év eseményeiről, de az idei feladatokról is 

szólt. A pénzügyi beszámolóból megtudhatták a tagok, milyen anyagi háttérrel indulhat 

az év. 

Az ellenőrző bizottság elnöke is elmondta tapasztalatait a közös munkáról. A 

beszámolókból kiderült: takarékos évet zártak a nyugdíjasok, és mindig összefognak, ha 

valamiért dolgozni kell. A medinai érdekszövetség kivételes helyzetben van, mert nem 

kell a terembérletért, a gázért, a villany használatáért fizetniük. A közgyűlés után az 

önkormányzat részéről Balogh József képviselő köszöntötte a hölgyeket virággal, a 

nyugdíjasok közül pedig Csizmadia János mondott nőnapi köszöntőt. Lizák József pedig 

minden hölgynek nárciszt, barkát adott át. A Tolna Megyei Nyugdíjas Szervezetek 

elnöke, dr. Horváth Marcell szintén méltatta a hölgyeket. 
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